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Előterjesztés 

 
A Településfejlesztési, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság beszámolója a 

2013. évi munkájáról 
 
 
Tisztelt Képviselő- testület! 
 

KIMUTATÁS  
A Településfejlesztési, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság 2013. évi üléseiről 

 

Ssz
. 

Nyilvános 
ülések 

időpontjai 

Tárgya
lt nap. 
pontok 
száma 

Jelenlét Hiányzás Késés 
Korábbi 
távozás 

Határo
zatok 
(db) 

1. 2013.01.22. 15 4 Szeitz J. 0 0 0 
 

2. 2013.02.19. 25 5 0 0 Nagy Tibor 1 

3. 2013.03.19. 14 4 Dr. Palovics 
L. 

0 0 0 

4. 2013.04.16. 10 5 0 Szeitz J. 0 0 

5. 2013.05.14. 9 4 Farkas-
Gáspár M. 

0 0 2 

6. 2013.06.18. 15 3 Szeitz J. 
Dr. Palovics 

L. 

0 0 0 

7. 2013.09.17. 11 5 0 0 0 1 

8. 2013.10.22. 12 5 0 0 Dr. Palovics 
L. 

0 

9. 2013.11.27. 15 5 0 0 Dr. Palovics 
L. 

0 

Összesen: 126 - 5 1 3 4 

       

Ssz
. 

Zárt 
 ülések 

időpontjai 

Tárgya
lt nap. 
pont. 

száma 

Jelenlét Hiányzás Késés 
Korai 

távozás 

Határo
zatok 
(db) 

1. 2013.03.19. 1 4 Dr. Palovics 
L. 

0 0 0 

 2013.05.14. 3 4 Farkas-
Gáspár M. 

0 0 0 

 2013.10.22. 2 5 0 0 Dr. Palovics 
L. 

0 

Összesen: 6 - 2 0 1 0 

 
 
 
 
 

      

      

Ssz Rendkívüli Tárgya Jelenlét Hiányzás Késés Korábbi Határo



 

. ülések 
időpontjai 

lt nap. 
pontok 
száma 

távozás zatok 
(db) 

1. 2013.01.17. 1 4 Szeitz J. 0 0 0 
 

2. 2013.01.30. 4 5 0 0 0 0 

3. 2013.02.07. 5 5 0 0 0 1 

4. 2013.05.23. 1 5 0 Dr. Palovics 
L. 

 5 

Összesen: 11 - 1 1 0 6 

Mindösszesen: 143 - 8 2 4 10 

 
Megjegyzés: Voltak olyan ülések, amelyeken egy napirendi pontnak több alpontja is volt, ezekben az 
esetekben az alpontok is beszámításra kerültek, mert szavazott róluk a bizottság. Ugyanez a helyzet 
azokban az esetekben is, ahol a napirendi pont címe „Egyebek” volt és több téma került 
megtárgyalásra. Ahol azonban e napirendi pont alatt nem történt bizottsági tárgyalás, ott a napirendi 
pontok számában nem került feltüntetésre e napirendi pont. 
 

Bizottságunk 2013-as tevékenységének tükrét a nevében is megfogalmazott profilok adták. 
Üléseink napirendjei részletezik bizottságunk munkáját, alant viszont néhány fontos elem 
kiragadásával igyekszem munkánkat leírni. 
 

- Az addigi külterületi ingatlanok belterületbe vonása idén is folytatódott a 
korábbi metódus szerint annak érdekében, hogy az ott lakók pl. kölcsönt 
vehessenek föl az építkezésükhöz, fölújításukhoz. A korábbi évekhez hasonló 
mértékben folytatódott a területleadás a magánterületekből a közterületek 
javára, hogy az infrastruktúra kiépítése a szabályok szerint történhessen a 
külterületeken is.  

- Telekvásárlásokról döntöttünk 2013-ban is, egyúttal nyomon követtük a 
korábbi telekvásárlásaink földhivatali átminősítésének sorsát is. Mindezekre 
azért volt szükség, mivel önkormányzatunk tulajdonában nem voltak olyan 
területek, ahová a tervezett közintézményeinket elhelyezhettük volna.  

- A határbejárás rendszeresen ismétlődő feladatunk, ahogy annak földolgozása 
és értékelése is. 

- Egyesületek által kezdeményezett, és már néhány éve nagy erőket 
megmozdító eredményes akció a „tavaszi szemétszüret”, amelynek irányítói a 
helyi tájvédők, akik egyúttal bizottsági üléseink állandó meghívottjai is. 

- A helyi településrendezési eszközök sorra kerülő megújítása visszatérő 
napirendi témánk volt (és még lesz is), illetve ez alapján a pest megyei 
koncepcióba javaslatokat fogalmaztunk meg, amelyeket erre összehívott 
konferenciákon szóban, illetve hivatalos formában írásban is továbbítottunk az 
illetékeseknek. 

- Tájékoztatók kérésével figyelemmel kísértük a városgondnokság, mint új és 
változó hivatali egység munkáját.  

- Bizottságunk figyelemmel kísérte nagyberuházásaink (új iskola építése, Szily-
kastély fölújítása, településközpont) közbeszerzését és kivitelezésük aktuális 
állását.  

- Lakossági kérések figyelembe vételével tettünk javaslatot belső útjaink 
javítására. Önkormányzati intézményeink fölújításakor a helyi vállalkozókat 
juttattuk munkához. 

- A Csokonai utcai támfal sokszor visszatérő témánk volt. A gond megoldására 
a lakossági igényeket kielégítő, költséghatékony és saját értékvédelmi 
rendeletünknek is megfelelő javaslatot kellett tennünk. 

- A torbágyi iskola környékének forgalmi rendjének átalakítása is többször 
szerepelt a napirendünkön. Lehet, hogy a megszületett átalakítás sem 



 

végleges. Ha továbbra is panaszkodnak az ottani közlekedésre, újból 
tárgyalnunk kell. 

- Figyelemmel kísértük és tervezési fázisonként véleményeztük azokat a 
magasabb szintű terveket, amelyek Biatorbágyot érintik (intermodális 
vasútállomás és a hozzá kapcsolódó parkoló, a településünkön áthaladó 
kerékpárút)  

- az önkormányzati tulajdonú bel- és külterületi ingatlanok nyilvántartásának 
hivatal általi aktualizálása után azok lehetséges hasznosítására (1. lépcsőben 
a külterületi szántóink) tettünk javaslatot. 

- Tájékoztatókat kértünk a helyi termelői piac működéséről. 
 
 

 
 

Tisztelettel: 
 

Kecskés László s.k. 
bizottsági elnök 

 


